
Afdelingsbestyrelsesmøde fredag den 25/2 2022 klokken 11.00

Sprogøvej nummer 17

Dagsorden:

1. Hvornår skal vi afholde markvandring
2. Eventuelle arbejder vi vil have med i den nye driftsplan for de næste 10- 

20 år
3. Har vi ændringer til budget 

Eventuelt

Aksel Storm

Referat af møde: tilstede Poul Erik, Kenny og Aksel, der ud over var Rita og 
Jette inviteret med, men det var kun Rita der kunne.

1. Afholdelse af markvandring foreslår afd.bestyrelsen onsdag den 23 
eller 30 marts.

2. Det eneste vi vil have ind i drifsplanen er en genindførelse af at 
kloakken igen bliver spulet en gang om året.

3. Her vil vi have indkøbt den hjertestarter vi håbede på kunne være købt 
sidste år.

Eventuelt: Jeg er blevet kontaktet af Jytte i nr.25, der har spurgt om der ikke 
er nogen af de andre der sagde ja til at være med til at tømme høm-høm 
spanden nede på stien, der snart vil hjælpe, for nu har hun gjort det det 
meste af vinteren.

Jeg blev ringet op onsdag den 23/2 klokken 11.35 og spurgt om jeg havde set 
en slæbe et juletræ op mod containeren og der observerede jeg at 
vedkommende kom retur efter ca. 2 minutter, efterfølgende var jeg oppe og 
hive træet op af containeren, så vedkommende nu har chancen til at gå op og 
klippe grenene af træet og smide det i igen. Ellers vil vi i bestyrelsen komme 
med forslag til afdelingsmødet om at det bliver forbudt at smide juletræer i 
containeren, så dem der har købt træer, må bortskaffe dem på anden måde.

På afd.bestyrelsens vegne

Aksel


